EU DECLARATION OF CONFORMITY

Déclaration UE de Conformité



Name and address of the Manufacturer: Product information: Gateway Nom et adresse du fabricant : Information produit:

Orange SA Product name:

Flybox 2 - 5G 111, quai du Président Roosevelt Nom du produit:

92130 Issy-les-Moulineaux Model name:

5G19-01W-A France Nom de modèle :

Declare under our sole responsibility that the product above mentioned is conform to the applicable essential requirements of the directive 2014/53/EU and that all essential radio test suites have been carried out. Conformity assessment procedure: annex III of the directive

Déclarons sous notre entière responsabilité que le produit ci-dessus est en conformité avec les exigences essentielles applicables de la directive 2014/53/EU et que toutes les séries d'essais radio essentielles ont été effectuées. Procédure d'évaluation de conformité : annexe III de la directive.

Applied standards: Normes appliquées:

EN 50385:2017 EN 300 328 V2.2.2 EN 62311: 2020 EN 300 893 V2.1.1 IEC 62368-1:2014 (Second Edition) EN 301 908-1 V15.1.1 EN 301 489-1 V2.2.3 EN 301 908-13 V13.2.1 EN 301 489-17 V3.2.4 EN 301 908-25 V15.1.1 0.0.9

EN 301 489-52 V1.2.1 Note: Band 42 HPUE part and Band 41 test EN 55032:2015+A1:2020 requirements refer to ETSI TS 136 521-1 V16.8.1

EN 55035:2017+A11:2020 ETSI TS 138 521-1 V16.8.0 EN 61000-3-3:2013+A2:2021 ETSI TS 138 521-3 V16.8.0

EN IEC 61000-3-2:2019+A1:2021

RoHS Directive 2011/65/EU

The chargers delivered with this product (When included into the box) also conform to the applicable requirements of the relevant Union harmanisation legislation:

Les chargeurs livrés (le cas échéant) avec ce produit sont en conformité avec les législations d'harmonisation de l'Union européenne correspondantes :

- Directive 2014/30/EU (CEM)

Conformity of this product with the essential requirements of the RE Directive 2014/53/EU has been reviewed by the following Notified Body:

La conformité de ce produit avec les exigences essentielles de la directive RE 2014/53/CE a été examinée par l'organisme notifié suivant :

MiCOM Labs Inc, 575 Boulder Court, and issued the EU-type Pleasanton, California 94566, USA examination certificate:

SGSA62-EU Identification number: 2280 ainsi que l'attestation CE

de type délivrée :

Additional information:

Informations supplémentaires :

SW version: 5GGW2-OMNI-2_D220200B31T0301E0183

HW version: 3TG02241A

Orange SA, 111, quai du Président Roosevelt Signed for and on behalf of:

92130 Issy-les-Moulineaux France Signé par et au nom de :

Name/function: Nom/function: Philippe Lucas

Executive Vice President Devices and Partnerships

Date of issue:	